

Laure

## Saudi Jawahir Opens Laure Boutique in Al Yasmin Mall

After Laure Boutique's success in its first branch in Jeddah, located at Jawahir Department Store in AlKhayyat Center; it is our honor to announce the opening of a second branch. We have chosen a prime location for Jeddah citizens in Al Yasmin Mall, with a space of 327 square meters, and is located at Al Ajawad St., Al-Manar.

Laure boutique was founded in 2015, and has managed to expand its locations by branching out to multiple large cities in Saudi Arabia. Laure offers a wide range of high-end, exclusive, and carefully chosen products of fragrances, skincare, and makeup.

Laure's layout represents our brand identity, we believe the decorations, colors, and lighting must meet our consumers' expectations. Therefore, we spend an exceptional amount of effort on choosing the proper atmosphere. Our aim is to satisfy our consumers in all of our branches.

Saudi Jawahir strives to open various Laure boutiques around the Kingdom. Laure's excellent reputation in the market motivates the company to expand further towards different regions in Saudi Arabia.

Saudi Jawahir Trading Ltd P.O.Box 88942 Riyadh 11672 Saudi Arabia

+966 11 444 444 0





## الشركة السعودية جواهر تفتح معرض لور في الياسمين مول

بعد النجاح العظيم الذي حققه معرض لور لأول فرع له في المنطقة الغربية، في جواهر ديبار تمنت ستور – مركز الخياط؛ يسرنا إعلان افتتاح الفرع الثاني في جدة. تم اختيار موقع استراتيجي لسكان مدينة جدة، في الياسمين مول، وبمساحة تقدر بـ 327 متر مربع، على شارع الاجواد – المنار.

افتُتح معرض لور عام 2015، وبفترة وجيزة؛ تمكن من توسعة فروعه لعدة مدن في المملكة العربية السعودية. يوفّر معرض لور كل ما هو حصري ومميز من العطورات، مستحضرات التجميل، والعناية بالبشرة، التي تم اختيارها بدقّة وعناية.

تصميم لور يعبر عن هوية علامتنا التجارية، ونؤمن بأن ديكور، ألوان، وإضاءة المعرض يجب أن توافق توقعات عملاؤنا. لذا، نبذل قصارى جهدنا في اختيار المحيط اللائق، فهدفنا إرضاء عملاؤنا في جميع فروعنا.

تسعى شركة جواهر السعودية لافتتاح عدة معارض لِلور في المملكة. امتياز سمعة لور في السوق السعودي تشجع الشركة للاستمرار في التوسعة في عدة مناطق في المملكة العربية السعودية.

الشركة السعودية جواهر صندوق البريد 88942 الرياض 11672 المملكة العربية السعودية 444 00 444 444 10 966+